

New Regulations on Disposable Plastic Products take effect from April 22, 2024 Hotels are prohibited from providing Free disposable toiletries and plastic-bottled water 管制即棄塑膠產品新法例於 2024年4月22日 開始實施 新法例禁止酒店免費供應即棄洗漱梳妝用品 及 即棄膠樽裝水

Bring your own toiletries to join our "Reduce Plastic" initiatives! Together, let's minimize the use of disposable plastic products

> 賓客請自攜梳洗用品,參與我們的「減塑」行動 一起減少使用即棄塑膠產品

We provide:

Bath Gel / Shampoo / Conditioner / Water Dispenser with Cold & Hot function

我們提供: 沐浴液/洗髮精/護髮素/設有冷熱水功能飲水機

Toiletries Set / 洗漱梳妝用品套裝 (HK\$ 40 港元)



(For 4 Guests / 適用於4位賓客)

Toothbrush 牙刷 x 4

Child Toothbrush 小童牙刷 x 2

Comb 梳 x 1

Cotton Pad 化妝棉 x 4

Shaving Kit with Cream 剃刀套裝 x 1 Shower Cap 浴帽 x 4

Toothpaste 牙膏 (5g) x 2, (10g) x 1

Child Toothpaste 小童牙膏 (4g) x 1

Emery Board 指甲銼 x 2

Cotton Swab 棉花棒 x 8



Hotel Information 酒店指南



?

Wireless Internet Access 免費無線上網

Select "Guest-Free-WiFi" on a wireless-enabled device and accept the Terms and Conditions to enable the access.

請在已啟用無線上網的裝置內,選擇"Guest-Free-WiFi"及接受條款細則, 免費享用無線上網服務。

▼ Park Visit Reservation 入園預約

All guests may make a reservation beginning 90 days prior to arrival. Please login with your Park Ticket/Membership Card/Ticket/Voucher/Confirmation details to check the reservation availability of your ticket or membership type.

所有賓客須在到訪前進行入園預約。香港迪士尼樂園會繼續透過預約系統,具目的性地管理入場人次,讓 我們可以實時彈性調整營運,提升賓客體驗。

💍 Room Amenities 房間日用品

Resort Hotels has introduced self-service ordering service. Guests may order room amenities by scanning a QR code displayed near the telephone. Our Cast Members will then deliver the items as soon as possible.

酒店現提供房間自助服務, 賓客只需使用手機掃描房間電話附近的二維碼, 即可直接提出房間日用品請求, 演藝人員會儘快為您送上房間。

Mater Dispenser 房內飲水機

The room is equipped with a purified water dispenser that has filtering and disinfection functions.

Water can be refilled and is safe to drink.

房間內設置純淨飲水機並具有過濾與消毒功能,賓客可自行加水,請放心飲用。

Gift Shop 禮品店

Our Gift Shop "Trading Post" is located on Hotel Lobby 3/F, Opening from 9:00am - 11:00pm

我們的禮品店-叢林商店 位於酒店大堂3樓‧開放時間為上午9:00至晚上11:00。

I Check-Out 退房

Hotel Check-Out time is 11:00am. Surcharge will be applied for Late Check-Out.

We provide <u>Express Check-Out</u> for our Guests convenience. No physical check-out will be required at Front Desk and remaining balance will be automatically charged to the pre-authorized credit card.

酒店退房時間為上午11:00·延遲退房時間將會被收取額外費用。 我們亦為賓客提供<u>特快退房服務。</u>賓客可將房卡放在房間內·如有額外消費·將會經由預受權之信用卡結 帳·不需到前台辦理退房手續。

Thank you for staying in Disney Explorers Lodge.

We hope you enjoyed your stay with us. We would be grateful if you would review us on **TripAdvisor** and share your experience at our hotel with other Guests.

感謝您入住迪士尼探索家度假酒店。希望您有一個愉快的住宿體驗。 我們誠意邀請您到 <u>TripAdvisor</u> 網站上留下評論,與其他賓客分享您的住宿體驗。



Hotel Loan Items 酒店租借用品

Please touch the Guest Services button or "0" on your guestroom phone, our Cast Members are available providing you with assistance on the following items. 如需以下用品,請按下客房電話的「酒店服務」鍵 或"0" 字,我們的演藝人員樂意為你送上。

知而以下用吅,明汉下1	3万电前时 1泊位成分。	」 贱 以 0 于,我们则只会	八只未心何小丛上。
Electronics 電器用品		Baby / Children Amenities 嬰兒 / 兒童用品	
Air Purifier	空氣淨化機	Baby Bath Supporter	嬰兒浴托器
Blu-ray Player	藍光影牒機	Baby Bathtub	嬰兒浴盆
Dehumidifier	抽濕機	Baby Bottle Warmer	奶瓶保溫器
Extension Cord	電拖板	Bottle Sterilizer	奶瓶消毒器
Heater	電暖爐	High Chair	兒童高櫈
Humidifier	放濕機	Playpen	兒童網床
HDMI Cable	HDMI 多媒體接綫	Potty Trainer	兒童坐廁板
Iron & Ironing Board	熨斗及熨衣板	Tableware 餐桌用品	
Mosquito Repellent Liquid Vaporizer	電驅蚊器	Bottle Opener	開瓶器
Transformer	變壓器	Can Opener	罐頭刀
Bedding 床上用品		Cutlery	餐具
ACCESS AT \$70 AT \$70 AT \$70 AT \$100 AT		Religious 宗教用品	
Bed Board	床板	Bible	聖經
Hypo Allergenic Comforter	低過敏被	Compass	指南針
Pillow (Hypo Allergenic)	低過敏枕	Praying Mat	祈禱毯
Under Pad	尿床墊	Quran	可蘭經
Beauty & Personal Hygiene 個人衛生及護理用品		Miscellaneous 雜項	
Cold Compress	冷凍包 (受傷用)	Cloth Brush	衣擦
Cooling Patch	退熱貼	Ladle Set	水杓
Disposable Underpants	即棄內褲	Portable Luggage	活動行李架
Ear Thermo-Scan	探熱針 (耳探)	Rack Vase	花瓶
		Vase	11,/14

Items are available while stocks last.
所有用品數量有限,供應視乎存貨量而定。
Above information are subject to change without prior notice.
以上資料如有變動,恕不另行通知。

Disneyland Resort Shuttle 迪士尼度假區穿梭巴士

樂園線 Park Route Shuttle

Disneyland Resort Public Transportation Interchange (PTI) 迪士尼公共運輸交匯處











早上 6:00 am — 凌晨 I:00 am (每 I5 至 20 分鐘) (Every 15 - 20 minutes)

酒店線 (循環線) Hotel Route Shuttle (Circular)









下午12:30 pm — 閉園前 30 分鐘 (每 30 分鐘由迪士尼好萊塢酒店開出) 12:30 pm – 30 Minutes Before Park Closure (Every 30 minutes from Disney's Hollywood Hotel)

